
Mondelinge vraag van mevrouw Sonia Van Laere betreffende de Regionale Landschappen. 

Mevrouw Van Laere licht toe dat er de laatste maanden een grote ongerustheid was zowel 

bij de Regionale Landschappen alsook de Bosgroepen aangezien de deputatie beslist had de 

subsidies aanzienlijk te verminderen. Ondertussen is men tot het besef gekomen dat deze 

maatregel nogal drastisch was en zijn er bijgevolg ook een aantal wijzigingen gebeurd. Ze 

wenst te weten welke wijzigingen er zullen doorgevoerd worden en welke subsidies de 

Regionale Landschappen en de Bosgroepen in 2015 zullen ontvangen. 

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, antwoordt dat deze vraag reeds deels aan bod is 

gekomen in een vorige provincieraad. Toen werd reeds meegedeeld dat de deputatie zich 

hierover zal buigen. Ze stelt dat de Vlaamse regering, de belofte om een positieve 

verevening te doen naar de provincie toe, niet heeft nageleefd. De deputatie is toen 

overeengekomen om bij de eerste budgetwijziging van 2015 in de algemene middelen op 

zoek te zullen gaan naar een dekking van 80% van de door Vlaanderen beloofde subsidie. 

Ze stelt dat er ook geen vergelijking kan gemaakt worden met de manier waarop andere provincies 

dit oplossen. Iedere provincie kijkt naar de eigen grondgebonden materies en de historiek hiervan is 

ook vaak verschillend. In andere provincies zijn de Regionale Landschappen en de Bosgroepen soms 

ingekanteld in de reguliere werking. In andere provincies zien we drie Regionale Landschappen. In de 

provincie Vlaams-Brabant zijn er vijf gebiedsdekkende Regionale Landschappen. Ze zegt dat 

logischerwijze de kostprijs voor de ondersteuning van vijf Regionale Landschappen groter is dan voor 

drie. Daarenboven heeft de provincie Vlaams-Brabant ook een groter verlies geleden dan in andere 

provincies door het niet ontvangen van de compensaties. Ze vult aan dat de provincie Vlaams-

Brabant ook de minste inkomsten genereert. Zo heeft onze provincie bijvoorbeeld de laagste 

belastingdruk. 

Ze zegt te hopen op een positief voorstel voor 2015. Voor 2016 zal er een goede regeling moeten 

uitgewerkt worden wat betreft de inkomsten om een optimale werking te kunnen blijven 

garanderen. 

Mevrouw Van Laere vraagt of er zicht is op welke subsidies er zullen gegeven worden. Ze vindt het 

daarnaast vreemd dat een beleidskeuze van de deputatie, waarin werd gekozen om deze subsidies in 

te krimpen, wordt teruggebracht op het wegvallen van het provinciefonds terwijl dit niet de grootste 

bron van inkomsten is. 

Mevrouw Swinnen, gedeputeerde, antwoordt dat er, naar aanleiding van het wegvallen van het 

provinciefonds en de positieve financiële verevening, geen geld kan uitgegeven worden als het niet 

binnenkomt. De deputatie zal dan ook, bij de eerste budgetwijziging 2015, trachten om 80% van de 

beloofde subsidie uit de werkingsmiddelen te halen. 


